
1/3

13. decembra 2022

Slováci hlásí problémy po očkování: Jsem nemocná
sedm měsíců, lékaři připouštějí, že po očkování, tvrdí
Alena

plenum.sk/slovaci-hlasia-problemy-po-ockovani-som-chora-sedem-mesiacov-lekari-pripustaju-ze-po-ockovani-
tvrdi-alena

Slovensko

13 prosince, 2022

Zatím bez komentáře

4minuty čtení

V reportáži televize Markíza promluvila Slovenka Alena a

Alexandra, které mají po očkování problémy a rozhodly se

o tom mluvit nahlas. U paní Aleny to začalo bolestmi rukou

a Alexandra skončila v nemocnici s nádorem.

Pokud máte po očkování covid 19 nežádoucí účinky, stát za ně

převzal zodpovědnost. Pokud si chcete uplatnit nárok na finanční

kompenzaci, je třeba se obrátit na místní příslušný soud, připomněla
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v úvodu v nedělní reportráže TV Markíza.

O vážných nežádoucích účinků se rozhodly promluvit i dvě Slovenky

v reportáži největší televize na Slovensku.

Před kameru Markíza pustila dvě konkrétní ženy, které otevřeně

hovoří o zdravotních potížích, které u nich začaly být aktuálně po

očkování proti covidu, píše portál eReport.sk

Jednou z dvojice žen je paní Alena, která se dala naočkovat proto,

aby mohla cestovat za dětmi do zahraničí. Přišly však první zdravotní

komplikace a to tři týdny po třetí vakcíně. Nejprve pociťovala jen

bolest ruky, později ji už bolel, doslova, jak se říká, celý člověk.

NEZAPOMEŇ PREČÍTAT:   Důchodci se modlí za Hegerovu vládu:

Věříme, že se dočkáme lepších časů! Prosíme Ježíška!

„Pak mě bolel dřík, asi tři měsíce. Myslela jsem si, že dobře,

mám to za sebou. Potom mi to za dva dny přešlo na celou

páteř. Takže jsem nemocná sedm měsíců. Dva lékaři

připustili, že může to být z vakcíny, že i oni mají takové

případy,“  říká pro žena pro TV Markíza.

Podpoř náš nový projekt. Píšeme zprávy, které se dnešnímu systému

nepříliš líbí! Velmi nám to pomůže a nezapomeň! Slovensko na

prvním místě! Klikněte zde pro možnost podpořit nás!

Další Slovenkou, která si před kamerou postěžovala na zdravotní

potíže po vakcinaci, byla paní Alexandra. Ta dokonce po druhé dávce

skončila v nemocnici se silnými bolestmi v podbřišku! Zajímalo ji,

jestli to může souviset s vakcínou, kterou si nechala píchnout do těla.

A tak se na to zeptala lékaře.  "Řekl mi, že po očkovacích

látkách je reakce na srážlivost krve a že mně se udělal

tumor na děloze, který se tam nasbíral a neudělal dobře,"

 vysvětlila, jak reagoval doktor.

NEZAPOMEŇ ČTĚT:   Mikulec: Ve světě nás chválí, jak se staráme o

migranty a jak to zvládáme!
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„Státní ústav pro kontrolu léčiv (ŠÚKL) celkově eviduje více než 11

tisíc hlášení na nežádoucí účinky, z toho bylo téměř 1800 závažných.

Lidé si stěžovali na dočasnou paralýzu, přetrvávající zvýšení tlaku,

infarkt či poruchy sluchu,“ stroze doplnila nepříjemné příběhy žen o

jejich potížích TV Markíza.
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